
Interpelácia č. 29/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Ing. Bulla: 

Nedávno sme sa tu bavili o problematike parkovania a spomínal som krátkodobé parkovanie 

pri pošte. Chcem sa spýtať, keďže toto krátkodobé parkovanie pri pošte nebolo dodnes 

zrealizované vo forme nejakého zvislého dopravného značenia, či mesto s riešením 

parkovania pri pošte uvažuje v súvislosti s monitorovaním  s prácou mestskej polície. 

Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to bolo avizované, mestská polícia vykonáva zvýšený dohľad pri parkovaní pri 

pošte. Aj podľa informácií, ktoré máme zo strany mestskej polície sa situácia zlepšila, to 

znamená, pravidelnejším monitoringom a upozorňovaním vodičov hlavne tým, ktorí 

neparkujú správne, lepšie sa sfunkčnilo to parkovanie v priestoroch pred poštou.  

 

Ing. Bulla: 

Si dovolím poznámku, zlepšilo sa parkovanie tí, ktorí neparkujú správne, ale  nezmenilo to 

parkovanie dlhodobé státie niektorých áut, ktoré tam dlhodobo parkujú, niekoľko hodín 

v priebehu dňa a to je ten problém o ktorom som chcel hovoriť.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 


